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TRADICINIS 

POKALBIS 

SU 

GIMNAZIJOS 

DIREKTORE 

VIDA 

GREIČIŪTE 
Prasidėjus naujiems 

mokslo metams 

visada būna daug 

pokyčių. Kokie jie 

šiemet? 

Šiais mokslo metais 

laukia daug pokyčių 

ugdymo procese: I ir 

III klasių mokiniai 

pradėjo mokytis pagal 

atnaujintas programas, III klasių mokiniai laikys tarpinius 

pasiekimų patikrinimus, didėja matematikos pamokų skaičius, I 

klasių mokinai pradėjo mokymąsi pagal Gyvenimo įgūdžių 

programą.Be to, jau šiais mokslo metais pradėsime įgyvendinti 

Tūkstantmečio mokyklų programą. Gimnazijoje palaipsniui per 3 

metus bus įrengta šiuolaikiška Gamtos mokslų laboratorija, FAB 

LAB kūrybinės inžinerinės dirbtuvės, šiuolaikinio meno studija 

ir sensorinis kambarys. 

Kilo šurmulys dėl naujų pamokų. Ar Jūs palaikote gyvenimo 

įgūdžių pamokų idėją, ar manote, kad šiomis temoms 

padiskutuoti užtektų etikos pamokų, klasės valandėlių laiko?  

Iš tiesų Gyvenimo įgūdžių programos įvedimas visuomenėje 

sukėlė daug diskusijų. Priminsiu, kad šio dalyko programa apima 

daug svarbių temų: sveikatos ugdymas, psichoaktyviųjų 

medžiagų vartojimo prevencija, patyčių ir smurto prevencija, 

žmogaus sauga, saugus eismas, pirmoji pagalba, lytiškumo 

ugdymas, psichinės sveikatos stiprinimas, pagarbių santykių 

kūrimas, žmogaus teisės ir kt. Taigi, programoje yra daug 

dalykų, kurie itin aktualūs jaunimui ir apie kuriuos reikia kalbėti, 

diskutuoti. Vedant pamokas, bus pasitelkiami gimnazijoje 

dirbantys specialistai: psichologė, karjeros ugdymo specialistė, 

socialinė pedagogė, visuomenės sveikatos priežiūros specialistė 

ir kiti. Taip pat galima kviestis ir medikus, darbo rinkos atstovus. 

Mano nuomone, viską galima lanksčiai sudėlioti, kad pamokos iš 

tiesų būtų informatyvios ir naudingos. Tikiu, kad gimnazijos 

gyvenimo įgūdžių  mokytoja, dalyvaudama mokymuose, įgytas 

žinias sėkmingai pritaikys praktikoje ir mūsų bendruomenėje 

nekils problemų. 

Kalbama ne tik apie gyvenimo įgūdžių pamoką, bet ir 

galimai atsirandančias naujas užsienio kalbas. Kaip manote, 

ar gali šių pamokų artimiausiais metais tikėtis gimnazijos 

mokiniai?  

Kaip žinote, pradinėse klasėse pradėtą mokytis pirmąją užsienio 

kalbą mokinys mokosi iki pagrindinio ugdymo programos ar 

vidurinio ugdymo programos pabaigos, o antrąją užsienio kalbą 

mokinys renkasi 6 klasėje. Mokiniui, atvykusiam mokytis pas 

mus į I klasę, gimnazija privalo užtikrinti jau pradėtų kalbų 

mokymąsi. Turiu paminėti ir tai, kad atnaujintose programose 

yra išplėstas antrųjų užsienio kalbų sąrašas. Vadinasi, 

progimnazijos, pagrindinės mokyklos mokiniams galės pasiūlyti 

mokytis daugiau Europos Sąjungos kalbų. 

Ar šiais metais galėtume tikėtis daugiau renginių nei 

įprastai?   

Pirmiausia, sveikinu ir linkiu sėkmingų mokslo metų naujai 

išrinktai Mokinių tarybai ir jos pirmininkui Kajui bei 

pavaduotojai Kotrynai. Džiaugiuosi, kad gimnazijoje mokosi 

aktyvūs ir kūrybingi mokiniai, kupini įvairiausių idėjų. Manau, 

kad ir šiais mokslo metais bus organizuojama daug įdomių 

renginių. Be abejo, iš jūsų, mokiniai,  laukiame ir naujų 

iniciatyvų.   

Kokių turite lūkesčių iš gimnazijos bendruomenės- mokinių, 

mokytojų ir tėvų?  

Tikiuosi, kad gimnazijos bendruomenę lydės sėkmė 

įgyvendinant naujus iššūkius, džiugins mokinių pasiekimai, 

stiprės mokytojų, mokinių ir tėvų bendrystė. 

Ko palinkėtumėte naujai atėjusiems pirmokėliams ir 

mokiniams kuriuos spaudžia artėjantys egzaminai? 

I klasių mokiniams linkiu gero starto mūsų gimnazijoje, 

abiturientams – ryžto ir atkaklumo siekiant įgyvendinti išsikeltus 

tikslus. Mokytojams linkiu kūrybinės sėkmės ir ištvermės, 

visiems gimnazijos mokiniams – atradimų, naujų patirčių ir gerų 

mokymosi pasiekimų, o tėveliams –  konstruktyvaus bendravimo 

ir pasitikėjimo gimnazija. 

Parengė Jaunųjų žurnalistų būrelio narė Rugilė Židulytė 
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MOKINIŲ TARYBOS PIRMININKAS 

KAJUS KALVELIS 
Sveiki! Aš Kajus Kalvelis, mokausi II klasėje, Mokinių 

tarybai priklausau nuo praėjusių metų. Esu atsakingas, užsispyręs 

ir užsidegęs parodyti, kiek daug sugeba šiuolaikinis jaunimas. 

Už mokyklos ribų taip pat aktyviai įsitraukiu į įvairias 

veiklas. Dalyvauju visuomeninėje veikloje, padedu organizuoti 

renginius, fotografuoju, šoku. Be to, esu progresyvios jaunimo 

grupės „PERSONA“ įkūrėjas. Su savąja nuostabių bei veiklių 

žmonių komanda siekiame išleisti riboto leidimo žurnalą 

jaunimui.  

Verta paminėti, jog priklausau Jurbarko rajono 

savivaldybės jaunimo reikalų tarybai.  

Prie gimnazijos Mokinių tarybos prisijungiau norėdamas 

įsitraukti į jaunatviškų idėjų bei veiklų ratą, kur gerai bei 

prasmingai praleisčiau laiką. Be to, norėčiau, jog manosios 

idėjos būtų išgirstos, o gal net panaudotos. Norėčiau šiais metais 

tęsti šaunius Mokinių tarybos renginius, kuriuos praėjusiais 

mokslo metais organizavo mūsų puiki pirmininkė Teklė, 

stengsiuosi ir išlaikyti, ir gerinti jų kokybę. 

Nuotraukoje - Kajus Kalvelis (II B), jo pavaduotoja 

Kotryna Kiudytė (I B) 

 

MARIJUS 

MATUKAITIS – 

NAUJASIS 

MATEMATIKOS 

MOKYTOJAS 
Kaip nusprendėte 

tapti mokytoju? Tai buvo 

Jūsų vaikystės svajonė? 

Ar buvo, kas paskatino, o 

gal kaip tik bandė 

atkalbėti nuo šios 

profesijos? 

     Jaunystėje 

norėjau būti sportininku, 

policininku ir muzikantu. 

Viskas susiklostė taip, kad 

mokytojo profesija atitinka visus mano norus: ir siekiamybę 

rezultatų, ir tvarką, ir kūrybingumą, o didžiausia dalis turbūt 

genai. Kad ir kaip besistengsi, bet nuo likimo nepabėgsi... 

Kaip išsirinkote studijų kryptį? 

Tiesiog patiko matematika ir informatika. 

 

Iš kur semiatės įkvėpimo, nes mokytojas privalo būti 

originalus ir tobulėjantis? Ar tai sunku? 

Įkvėpimo semtis yra paprasta, kai yra dėl ko (mokinių), 

bet tikrai nelengva, nes kiekvienas žmogus yra individualus. 

Kaip jaučiatės mūsų gimnazijoje? Kas Jums patinka, 

o kas nepatinka, yra nemalonu? 

Jaučiuosi tikrai gerai, nes jaučiu, kad mokiniai nori žinių, 

nori tobulėti, nori siekti savo užsibrėžtų tikslų. 

Ko palinkėtumėte mokiniams bei kolegoms 

mokytojams? 

Kantrybės ir savo tikslų įgyvendinimo. 

Parengė Jaunųjų žurnalistų būrelio narės  

Aura Tirlikaitė ir Lukrecija Gudleikytė 

 

ŽYDRŪNĖ MATUKAITIENĖ – NAUJOJI 

TECHNOLOGIJŲ MOKYTOJA 
Kaip 

nusprendėte tapti 

mokytoja? Tai 

buvo Jūsų 

vaikystės 

svajonė? Ar 

buvo, kas 

paskatino, o gal 

kaip tik bandė 

atkalbėti nuo šios 

profesijos?  

Tarp mano 

artimųjų buvo daug mokytojų. Viena iš jų mama. Tėtis taip pat 

kurį laiką mokytojavo. Tad mokytojo profesija mane lydėjo nuo 

vaikystės.  

Kaip išsirinkote studijų kryptį?  

Rinktis mokytojo kelią nebuvo sudėtinga. Tačiau buvau 

įspėta, kad tai bus sunku ir kad mokytis teks visą gyvenimą. 

Studijų kryptį rinkausi pagal tai, kas mane domino, kas man 

sekėsi.  

Iš kur semiatės įkvėpimo, nes mokytojas privalo būti 

originalus ir tobulėjantis? Ar tai sunku?  

Įkvėpimo semiuosi iš gamtos, kelionių, bendravimo su 

kitais. Domiuosi naujovėmis, tačiau saikingai, ne viskas, kas 

nauja ir gražu, kartais būna naudinga. Stengiuosi būti savimi, 

vertinu, jeigu taip galima sakyti, senąsias vertybes.  

Kokia yra sunkiausia Jūsų darbo dalis?  

Darbas nėra lengvas, ir kuo toliau, tuo darosi 

sudėtingesnis. Sunkiausia tikriausiai atsirinkti informaciją, 

naujoves, kurias reikia ne tik žinoti, bet ir įvaldyti.  

Ar ši profesija siejasi su Jūsų asmeniniu gyvenimu? 

Galbūt kartais namuose būnate ,,mokytoja”?  

Šeimoje ir antroji pusė yra mokytojas, tad darbo reikalai 

ne visada baigiasi darbe. Tačiau namuose tikrai mokyklos 

taisyklių nėra, gyvename paprastai. Kiekvienas turime savo tiek 

bendrus, tiek asmeninius pomėgius. Ir jokie ,,skambučiai" 

neegzistuoja.  

Ką patartumėte jaunimui, norinčiam pasirinkti 

pedagogo profesiją, bet galbūt bijančiam tai padaryti?  

Šiuolaikinis jaunimas aktyvus, įdomus. Patarti sunku, nes 

visuomenėje šiuo metu vien išbandymai mokytojams. Norint 

pasirinkti šią profesiją reiktų nebijoti iššūkių, o jaunystėje kaip 

tik drąsos daugiau... Mokytojas savo darbe ilgiau gali išlikti 

jaunatviškas, nes darbas su jaunimu ir tai, kuo jis domisi, leidžia 

tai padaryti.     

Parengė Jaunųjų žurnalistų būrelio narė 
Rugilė Mačytė 
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LINA VIRBAUSKIENĖ – NAUJOJI 

GEOGRAFIJOS MOKYTOJA  
Kaip nusprendėte tapti mokytoja?  

Dar vaikystėje su tėvais 

mėgome keliauti, pažinti, pamatyti 

dar nežinomas Lietuvos vietas, o 

besimokydama mokykloje labai 

pamėgau geografijos pamokas, nes 

turėjau labai šaunią mokytoją, kuri 

ir paskatino pasekti jos pėdomis. 

Iš kur semiatės įkvėpimo, 

nes mokytojas privalo būti 

originalus ir tobulėjantis? Ar tai 

sunku? 

Pati, kaip mokytoja visą 

laiką stengiuosi tobulėti, lankytis 

seminaruose, keliauti, skaityti 

metodinę medžiagą, pritaikyti ją 

savo darbe. Visą laiką sunkiausia 

darbo dalis mokytojams yra 

vadinamas ,,popierinis" darbas, 

įvairių planų, ataskaitų, programų 

rašymas, kurio metu tenka praleisti 

labai daug laiko prie kompiuterio 

vis rašant, rašant ir rašant.  

Ar ši profesija siejasi su Jūsų asmeniniu gyvenimu? 

Galbūt kartais namuose būnate ,,mokytoja”?  

Pedagogo profesija yra sunki, bet tuo pačiu metu ir labai 

įdomi, man visada patinka bendrauti su jaunais žmonėmis, juos 

išklausyti, patarti ir iš jų pačių daug ko pasimokyti.  

Namuose ,,mokytoja" labai stengiuosi nebūti ir kiek 

įmanoma apskritai atsiriboti nuo darbo reikalų, nes namuose 

manęs visada laukia šeima, pats brangiausias mano turtas.  

Kaip jaučiatės mūsų gimnazijoje? Kas Jums patinka, 

o kas nepatinka, yra nemalonu? 

Gimnazijoje jaučiuosi pakankamai gerai, čia tikrai yra 

daug šaunaus, smalsaus jaunimo, su kuriuo smagu ir įdomu 

dirbti.  

Ko palinkėtumėte mokiniams bei kolegoms 

mokytojams? 

Mokiniams palinkėčiau nepamiršti, kad visų pirma jie 

mokosi sau, viskas, ką mokykloje sužinos ir išmoks, labai 

pravers gyvenime. Kolegoms mokytojams palinkėčiau kantrybės, 

susiklausymo dirbant šį nelengvą darbą. 

Parengė Jaunųjų žurnalistų būrelio narė 

Meda Sereičikaitė 

 

GIMNAZIJOS BIBLIOTEKOJE 

LAUKIA NAUJOS KNYGOS IR 

RŪPESTINGOS BIBLIOTEKININKĖS 

   Jau daugiau nei prieš metus gimnazijos biblioteka 

persikėlė į naujas, erdvias ir šviesias patalpas, kuriose glaudžiasi 

ne tik grožinė literatūra ar vadovėliai, bet ir posėdžiauja Mokinių 

taryba, pertraukų ar laisvų pamokų metu ilsisi moksleiviai. Kaip 

ir kiekvienais metais, šiemet gimnazistų, mokytojų ir kitų 

mokyklos bendruomenės narių laukia dar labiau išsiplėtęs 

grožinės literatūros fondas, kuriuo nuoširdžiai rūpinasi 

bibliotekininkės Vaida Sendžikienė ir Ilona Pranaitienė. Tiesa, 

šiemet dalis mokinių pradėjo mokytis pagal atnaujintas ugdymo 

turinio programas, todėl bibliotekininkės rūpinasi ir  naujais 

vadovėliais, grožinės literatūros kūriniais, įtrauktais į naująjį 

privalomų knygų sąrašą. 

Gausi ir praktiška dovana 
Pokalbio pradžioje 

bibliotekininkės Vaida ir 

Ilona pasidalino itin 

džiugia žinia – 

teisininkas, ilgametis 

mokyklos rėmėjas Jovitas 

Elzbergas, kadaise baigęs 

mūsų gimnaziją, 

bibliotekai dovanojo net 

1000 eurų grožinei 

literatūrai įsigyti. Už 

šiuos pinigus nupirktos 

knygos eksponuojamos 

bibliotekoje esančiuose 

stenduose ir jau laukia 

skaitytojų. 

Bibliotekininkės ilgai ir 

atsakingai ieškojo 

vertingų knygų, kurios sudomintų gimnazistus, stengėsi rasti 

nuolaidų, jog už dovanotą pinigų sumą literatūros kūrinių būtų 

galima nupirkti kuo daugiau ir kuo geresnių. 

Atnaujinto ugdymo turinio keliami rūpesčiai 

 
   Šiandien gimnazijos bibliotekos fonde yra maždaug 19 

000 grožinės literatūros kūrinių ir beveik 10 000 vadovėlių, 

tačiau dalies jų dar laukiama, kadangi kol kas neparengta ir 

neišleista dalis vadovėlių, skirtų devintokams ir 

vienuoliktokams, besimokantiems pagal atnaujintas ugdymo 

turinio programas. Devintokus jau pasiekė nauji istorijos, 

geografijos, biologijos, rusų kalbos, matematikos ir literatūros 

vadovėliai, tačiau vienuoliktokams dar tenka mokytis naudojant 

senus vadovėlius ir kitą mokytojų pateikiamą medžiagą. 

Spėjama, kad vienuoliktokai vadovėlius gaus spalio pabaigoje – 

lapkričio pradžioje.  
   Kiek pasikeitė ir privalomos perskaityti literatūros 

sąrašas. Devintokai šiuo metu intensyviai ieško ir skaito 

amerikiečių rašytojo E. Hemingvėjaus romaną „Senis ir jūra“, 

įsigilino į ,,Cinko berniukus“. Jų dar laukia „Barbora 

Radvilaitė“, „Mamutų medžioklė“, „Lėlių namai“, „Tartiufas“, 

„Lietuviai prie Laptevų jūros“ ar kitų mokytojų nuožiūra 

parinktų autorių kūryba. Vienuoliktokai taip pat naujai pažvelgs į 

O. de Balzako, E. Brontė, F. Dostojevskio, H. Ibseno, E. 

Hemingvėjaus, G. de Mopasano ar V. Vulf kūrinius. 

Nukelta į 4 puslapį 
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Atkelta iš 3 puslapio 

 

 Gimnazistai nebijo ir angliškų knygų 
   Pasirodo, praeitais mokslo metais gimnazijos biblioteka 

išdavė net 3 833 grožinės literatūros kūrinius. Jei skaičiuotume 

taip, kad skaitė kiekvienas gimnazistas, vienam mokiniui tektų 

kiek daugiau nei septynios knygos.  

 
   Aktyviausi skaitytojai praeitais mokslo metais buvo I F 

(dabar –  II D) klasės mokiniai, kurių auklėtoja – anglų kalbos 

mokytoja Daiva Karčiauskienė. Bibliotekininkės prasitarė, kad 

buvę šios mokytojos auklėtiniai, dabar jau studentai, buvo klasė, 

kurioje knygas skaitė kiekvienas mokinys. Vėliau šie mokiniai 

egzaminus išlaikė puikiai – vien iš lietuvių kalbos ir literatūros 

egzamino gauti net penki 100 balų įvertinimai. 

   Pasak bibliotekininkių, populiariausios, žinoma, išlieka 

privalomos knygos, kurias skaito kiekvienas, norintis geriau 

pasiruošti egzaminams ir kitiems žinių patikrinimams. Tačiau 

jaunimas bei gimnazijos mokytojai skaito ir savo malonumui. 

Kaip teigė bibliotekininkė V. Sendžikienė, ypač daug merginų 

pernai skaitė šiuolaikinės amerikiečių rašytojos C. Hoover knygą 

,,Mes dedame tašką“, kurią išpopuliarino socialiniai tinklai. Šios 

rašytojos knygos skaitomos ne tik lietuvių, bet ir originalo – 

anglų – kalba.  ,,Anglų kalba parašytos knygos itin populiarėja, 

kadangi šią kalbą mokiniai išmano puikiai. Kai kurie storą 

anglišką knygą 

perskaito per savaitę 

ir ateina bei prašo 

naujų“, – kalbėdama 

apie jaunimo 

skaitymo įpročius 

sakė bibliotekininkė 

I. Pranaitienė. Taip 

pat mokiniai 

aktyviai skaitė ir 

lietuvių rašytojos B. 

Tiškevič knygas 

,,Gyvenimas“ ir 

,,Beveidžiai“. Labai 

džiugu, kad dalis 

mokinių iš naujo 

atranda ir senąją 

klasikinę literatūrą – 

gimnazistus domina 

ir F. Dostojevskis, ir 

A. Diuma. Tai patvirtina ne tik bibliotekininkės, bet ir apklausti 

mokiniai. O mokytojai mieliau rinkosi A. Pataki istorinį romaną  

,,Imperatorienė Sisi“, pasakojantį apie imperatoriško gyvenimo 

intrigas XIX a. Austrijoje. Galbūt ši knyga sudomino pedagogus, 

kadangi ne taip seniai buvo rodomas istorinis serialas apie šią 

asmenybę, filmuotas ne kur kitur, bet Lietuvoje.  
   Biblioteka – vieta susitikti ir pabendrauti 
   Bibliotekininkės teigė laukiančios gimnazistų kiekvieną 

pertrauką. Taip pat sakė, jog mokiniams gali suteikti ne tik beribį 

skaitymo malonumą, bet ir pavaišinti arbata. ,,Šaltuoju metų 

laiku mokiniai norės sušilti, todėl mielai juos vaišinsime arbata, 

tik nepamirškite atsinešti puodelių“, – į biblioteką kviesdama 

mokinius sakė I. Pranaitienė. Bibliotekininkės Ilona ir Vaida 

priminė, kad knygas pasiimti gali ne tik mokiniai ar mokytojai, 

bet ir jų šeimos nariai.  

   Biblioteka jau seniai tapo mokinių susitikimo, 

bendravimo vieta, čia jie dalinasi įspūdžiais ir naujienomis: 

„Gimnazijos I klasėje mes buvome atskirti nuo savo draugų, 

todėl tik susitikimai bibliotekoje leidžia palaikyti šiltus ir 

svarbius santykius su buvusiais bendraklasiais.“ 

Naujos knygos laukia skaitytojų 
   Kaip jau ir minėjome, bibliotekoje šiemet itin daug 

naujų knygų, išsamius jų sąrašus galite rasti  gimnazijos 

internetinėje svetainėje. 

   Visų knygų apžvelgti tikrai neįmanoma, tačiau norėčiau 

pasidalinti keliomis trumpomis asmeninėmis rekomendacijomis: 

 

  K. Klimo romanas ,,Mokytojas“ leis kitaip pažvelgti į tik iš 

pirmo žvilgsnio nuobodžią mokytojo darbo kasdienybę.  
   Jeigu jus sužavėjo 

istorijos apie Barborą 

Radvilaitę ir Žygimantą 

Augustą bei domitės LDK ar 

Skandinavijos šalių 

Renesanso istorija, norite iš 

arčiau pažvelgti į karališko 

gyvenimo subtilybes, jums 

tikrai patiks I. Skujaitės 

istorinis romanas ,,Karo 

nuotaka“. 

   Džiugu, kad  

gimnazijos bibliotekininkės 

puoselėja biblioteką, 

stengiasi, jog skaitytojams ji būtų patraukli. Visa gimnazija 

dėkoja ir Jovitui Elzbergui, prisidėjusiam prie to, kad spausdintas 

žodis pasiektų mūsų mokyklos bendruomenę. Visus raginame 

skaityti ir domėtis literatūra, nes, teisus rašytojas U. Eco, sakęs: 

,,Niekur neradau sielos ramybės šiame pasaulyje, tik nuošaliame 

kamputyje – su knyga rankose. “ 

 

Parengė Jaunųjų žurnalistų būrelio narys  

Titas Šepetis 
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MOKYTOJŲ DIENA GIMNAZIJOJE: 

ANKSČIAU IR DABAR 
   Mokytojų diena – jau daug metų skaičiuojanti 

šventė, vienai dienai atitraukianti mokytojus ir kitus 

mokyklos darbuotojus nuo sunkios kasdienybės. Taigi, 

pažiūrėkime, kaip mūsų mokykloje kito šios šventės 

tradicijos.  
 

 
 

Įsiminė abiturientų organizuotos pamokos 
  Jolanta Norkūnienė ir Lina Maskolaitienė – dvi dar 

jaunos, tačiau gimnazijoje daug metų praleidusios 

mokytojos. Šios mokytojos mūsų mokykloje mokėsi nuo 

pat pirmos klasės. Jas abi vienija ir tai, jog savo pedagoginį 

darbą pradėjo ir toliau sėkmingai tęsia taip pat mūsų 

gimnazijoje. Tarptautinės mokytojų dienos proga 

gimnazijos laikraštis „Spindulys“ nusprendė šių mokytojų 

paklausti apie tai, kaip keitėsi šios dienos šventimo 

tradicijos gimnazijoje, kokie prisiminimai iš šių švenčių 

lydi iki šiol, turėjome ir kitų klausimų. 

 

 
   Anglų kalbos mokytoja L. Maskolaitienė pasakojo 

apie tai, kad seniau šią dieną pamokos būdavo 

trumpinamos, o dvyliktokai, kaip ir šiemet, vesdavo 

pamokas. Šios pamokos buvo itin įdomios tuomet dar 

būsimai pedagogei. Mokytoja taip pat prisimena, kad 

pirmaisiais jos darbo metais šventė vykdavo gimnazijos 

aktų salėje, dalyvaudavo buvęs direktorius ir buvę 

mokytojai. Pedagogę nustebino įvykis, kada ji nebuvo 

klasėje ir jai paskambino jos auklėtinis, pareiškė norintis 

perduoti atleidimą nuo pamokų. Kai L. Maskolaitienė atėjo 

prie kabineto, ten rado ne vieną savo auklėtinį, o visą klasę,  

norinčią ją pasveikinti. Mokytojų dienos proga pedagogė nori 

pasveikinti visus savo mokytojus, o ypatingą padėką pareikšti savo 

anglų kalbos mokytojai Vilijanai Urbietienei, kuri buvo nuolat 

besišypsanti, mylinti savo darbą. ,,Manau, jos paskatinta ir pasirinkau 

anglų filologijos studijas“, – kalbėdama apie buvusią gimnazijos 

mokytoją sakė L. Maskolaitienė. 

 

 
  

Lietuvių kalbos ir literatūros mokytoja Jolanta Norkūnienė 

teigė, jog gimnazijoje dirba jau 23 metus. Mokytoja pamena, kad 

visais laikais šią dieną mokytojai galėdavo pailsėti, švęsti, dalyvauti 

renginiuose. Įdomiausia auklėtinių staigmena – jų organizuota 

pamoka, kurioje mokiniai bandė atvaizduoti mokytojos manieras, 

eiseną, kalbą. Kaip teigė J. Norkūnienė, jai buvo malonu ir smagu. 

Mokytoja liūdėjo, jog dvyliktokų vedamų pamokų mažėja, tačiau 

pokalbio metu ji dar nežinojo, kad tradicija šiemet atgims. 

Prisimindama savo darbo mokykloje pradžią gimnazijoje, J. 

Norkūnienė pasakojo, kad teko dirbti su savo buvusiais mokytojais, 

todėl buvo nelengva, ypač kai teko dirbti vadovaujamą darbą. Dvi 

šios pedagogės mokytojos – Gražina Mikšienė ir Janina Ašutaitytė – 

iki šiol dirba gimnazijoje. J. Norkūnienė šias mokytojas ir kitas savo 

kolegas sveikina Mokytojų dienos proga, o šilčiausiai prisimena savo 

auklėtoją, lietuvių kalbos ir literatūros mokytoją Danguolę 

Pavlavičienę, įkvėpusią ją pasirinkti lietuvių kalbos ir literatūros 

mokytojos kelią. 

 

 
 

Nukelta į 6 puslapį 
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Atkelta iš 5 puslapio 

Mokytojų dienos šventės disko muzikos ir 

polkos ritmu 

 
Šiais metais, kaip ir pernai, mokytojų dienos šventę 

organizavo Mokinių taryba. Šiemet Mokinių taryba 

mokytojus kvietė pasižvalgyti po senąjį kaimą, o pernai 

leido nusikelti į disko muzikos laikus. Vitalija Židžiūnaitė, 

aktyvi Mokinių tarybos narė, sutiko papasakoti apie 

organizacinius darbus, idėjų paieškas. Pasak jos, minčių 

buvo daug. Buvo siūlyta rengti meksikietišką fiestą ar 

šventę kosmoso tema, tačiau vėliau buvo nutarta likti prie 

kaimo ir žemės ūkio darbų temos. 

 
Mokykla pasipuošė daržovėmis, kaimą 

primenančiais šiaudų ryšuliais bei kitomis dekoracijomis. 

Šiame šventės rengimo etape mokiniams aktyviai talkino 

dailės mokytoja Jurgita Davidavičienė. Dalį dekoracijų 

Mokinių tarybos atstovai pirko, kitas gamino patys ar gavo 

iš rėmėjų. Ta proga gimnazijos Mokinių taryba nuoširdžiai 

dėkoja vaikų ir jaunimo teatrui „Vaivorykštė” ir ,,Rūtos 

gėlių galerijai“ už bendradarbiavimą ir idėjų įgyvendinimą.  

 Kaip teigė Vitalija, daug darbo prireikė ir organizuojant 

vėlesnę renginio dalį – šventę „Ruduo lietuviškame kaime” 

aktų salėje. Buvo suplanuota viktorina, dešimtokės parengė 

šokio spektaklį, o renginio dalis, kai mokytojai vaidino 

pasaką apie ropę, pasak V. Židžiūnaitės, buvo pati nuotaikingiausia ir 

linksmiausia. 

   Puiki pedagogų nuotaika ir džiaugsmas, kaip teigė V. 

Židžiūnaitė, buvo didžiausia padėka organizatoriams – Mokinių 

tarybai, kurios veiklą koordinuoja mokytoja Asta Zikienė.  

   Tikimės, jog ir toliau aktyvi Mokinių taryba organizuos 

ypatingas šventes mokyklos mokytojams, taip džiugindama visą 

gimnazijos bendruomenę. 

 
Parengė Jaunųjų žurnalistų būrelio nariai  

Gabija Petravičiūtė, Titas Šepetis 

 
Auksinės mokytojų mintys... 

• Ir galite skųstis direktoriui, ministrui ar kokiam 

kitam velniui!  

• Sėdėkit tyliai, kad girdėtumėt, kaip pelė praskrenda.  

• Jums nieko nėra švento, net mokyklos tualete rūkote!  

• Praėjusį kartą taip nieko ir neišmokote, šiandien 

tęsime toliau.  

• Lukai, tu neteisingai tyli.  

• Aš liepiau tau susiimti, o tu ką pasiėmei?!  

• Ko tu ten užpakalį kasaisi? A, galvoji.  

• Žemė turi įprotį suktis.  

• Tu ką, pirmą kartą gimęs?  

• Imkite rašiklius ir garsiai užsirašykite.  

• Tris dienas mokykloje nebuvai, o jau į tualetą 

užsimanei!  

• Kodėl tu, Evelina, atėjai į klasę su mini sijonėliu? 

Nori pasirodyti protinga?  

• Padalijame atkarpą į tris nelygias puses.  

• Vegetatyvinis dauginimasis neturi nieko bendra su 

tuo žodžiu, kurį kažkas parašė ant lentos.  

 
Jurbarko Antano Giedraičio-Giedriaus gimnazijos laikraštis 

Leidžia Jaunųjų žurnalistų būrelis  

(vadovė Violeta Greičiūnienė) 

Adresas: Vydūno g. 15, Jurbarkas 

El.versija: www.jurbarkogimnazija.lt 

El.paštas: 

rastine@jurbarkogimnazija.lt 
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